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 Косовске снаге безбедности (КБС) су у потпуности спремне да се трансформишу у
оружане снаге Косова, тврди командант тих снага Рахман Рама и додаје да ће косовска
војска бити по стандардима НАТО и у служби свих грађана.

  У интервјуу за портал "Индексонлине", Рама је рекао да је одавно дошло време да
Косово има своју војску и да потребу за њеним формирањем не треба доводити у
питање.

  

- Време је да Косово има своју војску и своје снаге као било која демократска држава. Не
градимо снаге за напад, већ снаге засноване на НАТО стандардима који ће служити
грађанима без разлике. Не могу да ценим последице, али није за дискусију да ли је
неопходно да имамо оружане снаге - рекао је Рама.

  

Према његовим речима, када год да се гласа за закон о трансформацији КБС, та сила је
спремна за његову имплементацију, те да, како каже, већ постоје планови и обавезе тих
снага.
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Он, међутим, није желео да коментарише став Српске листе по том питању, која одбија
формирање војске без уставних промена.

  

- То је више политичко питање. Што се тиче КБС-а, кад год се донесе одлука, ми смо
спремни да је спроведемо. Наши планови су дугорочни, средњерочни и краткорочни.
Направили смо планове за нову мисију и када се донесе одлука ми смо спремни да је
спроводемо и почнемо са нашим плановима и обавезама - рекао је он.

  

Формирање косовске војске Рама види као изазов око којег треба да постоји ординација
у складу са интерним и екстерним факторима. Нацрт закона о војсци Косова припремио
је председник Хашим Тачи још у марту, али је он касније повучен.

  

Индеxонлајн наводи да су представници Срба ти који су тада изјавили да неће гласати
за војску без уставних промена. То су подржали ЕУ и САД. Овакав став Српске листе је
исти и данас, наводи портал.

  

(Танјуг)
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